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Nawoord rekenkamercommissie 
Bernheze

Naar aanleiding van de bestuurlijke reactie willen wij nog het volgende onder de aandacht van 
de raad brengen:

1. Wij vinden het plezierig om te vernemen dat het college zich in algemene zin herkent in 
het geschetste beeld en dat ons rapport aanknopingspunten biedt om beleid en 
uitvoering beter met elkaar te verbinden en te monitoren.

2. Uit de reactie van het college op de hoofdvraag leiden wij af dat de kernconclusies 2, 3 
en 4 (die betrekking hebben op het college en de organisatie) gedeeld worden.

3. Met betrekking tot de aanbevelingen juichen wij toe dat u voornemens bent om het 
onderwerp handhaving toe te voegen aan de jaarlijkse themabijeenkomst over 
veiligheid.

4. Wij vinden het jammer dat het college niet voornemens is om het beleidsplan VTH ter 
vaststelling aan de raad voor te leggen. Als wij kiezen voor ‘ter goedkeuring’ in plaats 
van ‘ter vaststelling’ is er naar onze mening geen wettelijk beletsel en is er toch een 
goede formule om het inhoudelijke debat te kunnen voeren. Om te voorkomen dat dit 
een ‘issue’ blijft, passen wij via de aanbiedingsbrief en het ontwerpbesluit onze 
aanbeveling als volgt aan:
Vraag het college de volgende beleidsplannen VTH ter goedkeuring voorgelegd te 
krijgen en niet alleen maar ter kennisname. Naar onze mening past dat bij de 
kaderstellende rol van de raad en het biedt de raad daarmee ook een beter 
aanknopingspunt voor een inhoudelijk debat. Een alternatieve mogelijkheid is dat de 
raad het college verzoekt om voorafgaand aan de vaststelling de gekozen 
beleidsuitgangspunten om advies voor te leggen aan de commissies B&S en RZ.
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